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írásbeli kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Egyetértve az Ön által hangsúlyozott azon céllal, hogy Magyarországon helyre kell állítan i
az állattartás és növénytermelés megbomlott arányát, kérdezem, van-e ennek már
kidolgozott stratégiája, s ha igen, az számol-e az egyes országok állategészségügyi státuszból
fakadó lehetőségeivel”? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok
benyújtani

Gráf Józse f
földművelésügyi és vidékfejlesztés i

miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyes betegségek és állatfajok szerint némelyest eltérő szabályozással —az Unió elismeri és
védi a magasabb állategészségügyi státuszú állományokat az itt nem el őforduló betegségekkel
történő fertőzéstő l azzal, hogy alacsonyabb státuszú helyrő l a jobb állategészségügyi helyzetű
állományba nem szabad állatot bevinni, ha egy ország menetes valamely betegségtő l még
vágásra sem. Például a mostani alacsony sertés létszám nem lenne-e jó alkalom arra, hogy a
Magyarországon a még PRRS- sel kisebb mértékben fertőzött sertés állományt menetesítsük .

Ezzel közvetlen gazdasági hasznot is hajtva a sertéstartóknak azzal, hogy mentesülnek a
betegség kártételeitől, másrészt a teljes menetességgel elérhető lenne az is, hogy
Magyarország egy jó mentesítési stratégia végrehajtásával gyakorlatilag önellátó lehetne a z
állati eredetű élelmiszerek tekintetében, hiszen jelenleg a szomszédos országok- s az
állományok nagy része más országokban is- egyes betegségekt ő l való mentesség eléréséhez
sokkal nagyobb anyagi áldozat és hosszabb mentesítési folyamat révén juthat csak el .

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke
részére



Ez más állatfajoknál, más állatbetegségekkel is megvalósítható lenne, s e törekvéseket a z
Unió anyagilag is támogatja .

Kérdezem Miniszter Úrtól !

Rendelkezik-e a minisztérium az állatállomány fejlesztését célzó stratégiával ?
Ha igen, ebben szerepel-e ilyen megfontolásból az ország állategészségügyi státuszának
emelése is?

Várom válaszát ,

Budapest, 2007 . november 13 .

D . 'ra Szab c?
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